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      Аннотация

    
        
          Цель данной работы заключается в разработке дизайна книги «Растения в жизни славян» с авторской иллюстрацией. Для достижения данной цели были поставлены следующие задачи: 1. Изучение предметной области; 2. Подбор аналогов (аналитический обзор); 3. Разработка концепции; 4. Поиск стилевого решения; 5. Подбор цветовой палитры, шрифтов; 6. Подбор и написание текста; 7. Разработка иллюстраций; 8. Разработка модульной сетки; 9. Верстка книги; 10. Подготовка к печати. На первом этапе была изучена предметная область: история книжной иллюстрации и ботанической иллюстрации. Далее был проделан анализ аналогов, отобранных по ряду критериев. На основе предпроектного исследования сделаны выводы. На втором этапе производился поиск графического решения: разрабатывалась концепция, проводился поиск стилистического решения, подбиралась цветовая палитра и шрифты. На третьем этапе была разработана структура книги: определено количество страниц, глав и их наполнение. Подобран и написан текст на основе литературных источников. Выполнены авторские иллюстрации для каждого разворота книги. Разработана модульная сетка, по которой была сделана верстка книги. Выполнен дизайн обложки. Результатом работы является сверстанный макет книги «Растения в жизни славян», готовый к печати. В ходе работы были использованы программы: Adobe Photoshop CC , Adobe Indesign CC.
        

        
          The purpose of this work is to develop the design of the book "Plants in the Life of the Slavs" with an author's illustration. To achieve this goal, the following tasks were set: 1. Study of the subject area; 2. Selection of unique (analytical review); 3. Concept development; 4. Search for a style solution; 5. Selection of color palettes and fonts; 6. Selecting and writing text; 7. Development of illustrations; 8. The development of a modular grid; 9. The layout of the book; 10. Preparation for printing. At the first stage, the subject area was studied: the history of book illustration and botanical illustration. Next, an analysis was made of analogues selected according to a number of criteria. Based on the preproject study, conclusions are drawn. At the second stage, a graphic solution was searched: a concept was developed, a stylistic solution was searched, a color palette and fonts were selected. At the third stage, the structure of the book was developed: the number of pages, chapters and their content were determined. The text is selected and written based on literary sources. Author's illustrations for each page spread are made. A modular grid was developed, on which the layout of the book was made. The cover design has been completed. The result of the work is a layout of the book "Plants in the Life of the Slavs", ready for printing. In the course of work, the following programs were used: Adobe Photoshop CC, Adobe Indesign CC.
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